
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE ÖSTRA VÄGFÖRENING 
20191211 

 
1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

 
2. Närvarande. Ulf Nyström, , Jari Pellikka, Jimmy Frogsjö, Mikael Forsman, Ann-Charlotte 

Andersson och  Bengt Jemsö. 
 

3. Dagordningen godkändes. 
 

4. Föregående protokoll. Genomgång av föregående protokoll.  
 

5. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. Några obetalda fakturor 
finns och tre obetalda vägavgifter. Påminnelse är utskickad.  

 
6. Skrivelser:  

- Skrivelse från Nodra om att fastighetsägare måste hålla snön borta kring sopkärlen för 
att de ska kunna tömmas.  
 

      7.   Rapporter:  
             -    Alla brunnar utom två är slamsugna. Vägen fram till dessa var för smal. Vägfogden     
                   undersöker andra möjligheter. 

- Gräskanter som vuxit in på körbanan är bortskrapade. 
- Asfaltering kring vissa brunnar är utförd för att de inte ska bli förstörda av 

snöplogen. 
- Problemet med lyktstolpe på Domherrestigen är löst. 

 
8. Vägbeslysning och kommunala bidrag. 

Som de flesta kanske har noterat så har frågan om belysning och kommunala bidrag för 
kommunens vägföreningar florerat i pressen de sista veckorna. Vägföreningen hade inte 
fått någon information om att någon förändring var på gång och nu verkade vi stå inför 
fullbordat faktum. Därför var vi tvungna att agera och vi har bl.a.  
- Haft ett extra styrelsemöte där även ordförande för Övre Svärtinge vägförening 

var med. 
- Varit på möte med politiker och tjänstemän i Svärtingehus. 
- Träffat representanter för de tio största vägföreningarna och undertecknat en 

gemensam protestskrivelse adresserad till kommunen. 
- Deltagit i möte med de ledande politikerna i ”kvartetten”  i Rådhuset tillsammans 

med representanter från de största vägföreningarna 
Detta tillsammans  med alla skriverier, insändare och debattinlägg i media verkar ha 
tagit skruv för som vi nu kan notera har förslagen lagts på is. Politikerna verkar ha 
insett att förslagen var för dåligt underbyggda. 
Men vi måste nog vara beredda på att nya förslag kommer att läggas fram och om de går 
igenom tvingar det oss att höja vägavgiften. 
 

9. Årsmöte. Vägföreningens årsmöte kommer att äga rum tisdagen den 17/3 kl. 19.00. Plats 
meddelas i nästa protokoll. 

 
 

 



10. Övriga frågor. 
- Långtidsparkering på gatorna är inte tillåten. Om så sker finns ett telefonnummer 

till ett parkeringsbolag på vägföreningens hemsida. Dit kan man ringa. 
 

11. Nästa styrelsemöte är tisdagen den 12/2 Kl 18.00  
 

     12.   Ordföranden avslutade mötet. 
 
 
 
 

 
 
Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/ 
 

  



 


